
 آرمان ملی: سایت فدراسیون جهانی هندبال در 
گزارشی به تیم زنان ایران پرداخته است که آماده حضور در 

رقابت های جهانی می شود. 
 اولین صعود 

شهریور ماه سال 1400 هندبال ایران در مسابقات 
قهرمانی زنان آسیا توانستند علاوه بر حضور در نیمه نهایی 
مجوز حضور در مسابقات جهانی اسپانیا را نیز به دست آورند. 
تیم ملی هندبال زنان ایران در آخرین دیدار گروهی خود از 
رقابت های قهرمانی آسیا به مصاف تیم ملی سوریه رفت و 
توانست در این بازی با نتیجه ۳۸ بر 1۹ به برتری برسد. 
دختران هندبال ایران با این برد تاریخ سازی کردند و برای 
اولین بار در تاریخ هندبال ایران سهمیه جهانی را کسب 
کردند. تیم ملی هندبال زنان ایران در مرحله گروهی این 
مسابقات با یک شکست مقابل ژاپن و چهار پیروزی مقابل 
اردن، فلسطین، کویت و سوریه و کسب ۸ امتیاز در رده دوم 
گروه B قرار گرفت و علاوه بر حضور در مرحله نیمه نهایی 

جواز حضور در مسابقات جهانی اسپانیا را نیز کسب کرد. 
 دومین صعود 

آذر ماه سال گذشته و در رقابت های قهرمانی ۲0۲۲آسیا، 
برتری پرگل 4۳ بر 1۵ برابر استرالیا، نتیجه قابل قبولی بود 
که شاگردان غلامعلی اکبرآبادی به دست آوردند. این اما 
همه اتفاقات دیدار با استرالیا نبود. زنان هندبالیست ایران 
در شرایطی با این برد به مرحله نیمه نهایی صعود کردند 
که همزمان سهمیه حضور در پیکارهای هندبال قهرمانی 
۲0۲۳ جهان را نیز تصاحب کردند. طبق قوانین اعلام 
شده، پنج تیم اول رقابت های قهرمانی آسیا جواز شرکت 
در مسابقات جهانی را کسب خواهند کرد. تیم ملی هندبال 
ایران در گروه A این رقابت ها پیش از این در دیدار با تیم های 
هند و ازبکستان هم به برتری رسیده بود. طبق اخبار قبلی 
قرار است بیست و ششمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی 
جهان زنان آذر ماه سال آینده با میزبانی مشترک نروژ، سوئد 

و دانمارک برگزار شود. 
 صحبت های کاپیتان 

به گزارش روابط عمومی فدراسیون هندبال، مینا 
وطن پرست بازیکن و کاپیتان تیم ملی هندبال بانوان 
کشورمان در پایان چهارمین اردوی تدارکاتی تیم ملی برای 
حضور در رقابت های جهانی دانمارک گفت: شرایط بسیار 
خوبی در چهارمین اردوی آماده سازی تیم ملی داشتیم و 

با کمک کادرفنی توانستیم روی نقاط ضعف تیم کار کنیم 
تا تیم هماهنگ تر و منسجم تری بشویم. وی با بیان اینکه 
بازیکنان انگیزه بسیار بالایی دارند و مطمئنم قدم به قدم 
تیم بهتری خواهیم داشت، درباره حضور بازیکنان جوان 
در تیم ملی نیز بیان کرد: شمایل تیم نسبت به مسابقات 
قهرمانی زنان جهان در اسپانیا جوانتر شده و بازیکنان 
جوان بسیاری به تیم اضافه شده اند که باید بگویم بازیکنان 
فوق العاده خوبی هستند. همین جا باید از ریاست محترم 
فدراسیون تشکر ویژه کنم به این دلیل که از وقتی بر مسند 
ریاست فدراسیون قرار گرفتند دختران هندبالیست به 
تورنمنت های بسیاری اعزام شدند و نتایج مطلوبی کسب 
کردند و واقعا خوش درخشیدند و در حال حاضر با پتانسیل 
و توانمندی که دارند به تیم ملی بزرگسالان اضافه شدند. 
وطن پرست ادامه داد: نکته حائز اهمیت این است در یکی 
دو سال گذشته بازیکنان جوان با حضور در ترکیب تیم ملی 
نوجوانان و جوانان حضور در سطح اول رقابت های هندبال 
جهان را تجربه کرده اند و این امر مطمئنا کمک بزرگی به 
تیم ملی بزرگسالان خواهد کرد. کاپیتان تیم ملی هندبال 
بانوان ایران اضافه کرد: حضور در مسابقات قهرمانی زنان 
جهان در اسپانیا برای من تجربه بسیار خوبی بود از این 
جهت که تیم های بزرگ دنیا را از نزدیک می دیدم و قرار 
بود روبه روی آنها بازی کنم. خیلی خوشحالم که بازیکنان 
جوان در این سن کم این تجربه را به دست می آورند و 
دنیای بزرگ عرصه ورزش هندبال را از نزدیک می بینند. 
امیدوارم نتایج بهتری نسبت به نخستین سال حضور در 
مسابقات قهرمانی زنان جهان کسب کنیم و اطمینان دارم 
تمام بازیکنان همه تلاش خود را به کار می بندند تا نتایج 

خوبی به دست بیاورند. 
 گزارش

سایت فدراسیون جهانی هندبال در گزارشی به تیم زنان 
ایران پرداخته است که آماده حضور در رقابت های جهانی 
می شود. به گزارش فدراسیون جهانی هندبال، تیم هندبال 
زنان ایران، تیم مورد توجه در مسابقات جهانی زنان ۲0۲1 
بود، دوره ای که برای اولین بار در آن حضور پیدا کرد و گام 
مهم دیگری در توسعه این ورزش در کشور در بخش زنان رقم 
خورد. ایران در دوره قبل در رده سی و یکم قرار گرفت. این 
تیم در دور مقدماتی در گروهی دشوار مقابل نروژ، رومانی و 
قزاقستان قرار گرفت و شکست های سختی را برابر تیم های 

اروپایی متحمل شد ولی خاطرات بسیار خوبی ساختند و به 
توسعه هندبال زنان ایران کمک کردند. آنها با یک برد در 
رده سی و یکم قرار گرفتند اما به عنوان یکی از تیم های برتر 
آسیایی معرفی شدند. یک سال بعد از این رقابت ها، ایران به 
دور اصلی مسابقات قهرمانی جوانان جهان ۲0۲۲ راه یافت و 
همچنین اولین حضورش را در مسابقات قهرمانی نوجوانان 
با بازیکنان مستعدی مانند فاطمه مریخی را ثبت کرد. 
حالا دو سال بعد پس از رقابت های قهرمانی جهان اسپانیا 
۲0۲1، تیم هندبال زنان ایران به مسابقات جهانی بازگشته 
است، جایی که قصد دارد از استعداد و تجربه شان استفاده 
کنند. البته ایران باز هم در یک گروه سخت قرار گرفته و با 
دو تیم اروپایی و یک تیم آسیایی همگروه شده است. آلمان 
و لهستان تیم های قدری در این گروه هستند ولی این دو 
تیم به اندازه نروژ و رومانی قوی نیستند و ژاپن نیز به وضوح 
مدعی صعود به دور بعدی است. ژاپن دارنده عنوان قهرمانی 
بازی های آسیایی و نایب قهرمان آسیا در سال ۲0۲۲ است. 
ایران پس از کسب مقام چهارمی در مسابقات قهرمانی 
هندبال زنان آسیا در سال ۲0۲۲ به مسابقات قهرمانی جهان 
۲0۲۳ راه یافت. آنها در مقابل هند، ازبکستان و استرالیا 
پیروز شدند، اما مقابل کره با نتیجه 11 بر 41 شکست 
خوردند. ایران در مرحله نیمه نهایی نیز شانس کمی مقابل 
ژاپن داشت و شکست خورد و در دیدار رده بندی نیز برابر 
چین با نتیجه 4۳ بر 1۹ باخت. هدف اصلی ایران این است 
که در مسابقاتی که به طور مشترک به میزبانی دانمارک، 
نروژ و سوئد برگزار می شود در رده آخر قرار نگیرد، چیزی 
که می تواند با چند بازی متعادل قابل دستیابی باشد، البته 
به شرطی که شگفتی بزرگی ایجاد نکند. مشکل اصلی این 
تیم عدم تجربه است و تنها یک بازیکن یعنی فاطمه خلیلی 
دروازه بان این تیم خارج از ایران بازی می کند. خلیلی در 

لیگ دسته دوم رومانی در تیم CSM Iasi حضور دارد. 
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بانوان هندبال ایران زیر ذره بین سایت جهانیبانوان هندبال ایران زیر ذره بین سایت جهانی

  کوتاه 
تسنیم: مهاجم تیم فوتبال تراکتور بازی پیش روی 
تیمش مقابل استقلال را شش امتیازی توصیف کرد. عارف 
رستمی در گفت وگو با تسنیم، وضعیت تیم تراکتور را بعد از 
پیروزی مقابل نساجی مطلوب خواند و گفت: خوشبختانه 
وضعیت تیم خوب است و بعد از دو باخت پیاپی نیاز مبرمی 
به پیروزی مقابل نساجی داشتیم. ما قبل از تعطیلی لیگ 
برتر چهار برد پیاپی آوردیم، ولی متأسفانه این تعطیلی به 
تراکتور ضربه زد و باعث شد شش امتیاز از دست بدهیم. 
وی در ادامه با اشاره به دیدار تیمش مقابل استقلال تصریح 
کرد: بدون شک بازی سختی خواهیم داشت و استقلال تا 
اینجای لیگ عملکرد خوبی داشته است، ولی ما هم تراکتور 
هستیم و برای پیروزی به تهران می آییم. اگر می خواهیم 
در کورس قهرمانی بمانیم باید بازی های بزرگ را ببریم و 
دیدار مقابل استقلال هم یک بازی شش امتیازی محسوب 
می شود. رستمی با تمجید از تیم استقلال خاطرنشان 
کرد: جواد نکونام تیم خوبی بسته است و نتایج آنها نشان 
می دهد که در شرایط خوبی به سر می برند، ولی ما هم روی 
نقاط ضعف و قوت حریف کار خواهیم کرد تا نتیجه بگیریم. 
مهاجم تیم فوتبال تراکتور راجع به وضعیت خودش در این 
تیم هم به تسنیم گفت: امسال دو گل زده ام و دو پاس گل 
داده ام، ولی اگر بیشتر بازی کنم قطعاً می توانم بیشتر خودم 

را نشان دهم. 
فارس: کنفدراسیون فوتبال آسیا به باشگاه سپاهان اخطار 
داده تا جزئیاتی از روند رسیدگی به اتفاقات بازی سپاهان 
و الاتحاد را منتشر نکند. هفته گذشته بود که باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان به دلیل اتقاقات رخ داده در دیدار تیم 
فوتبال سپاهان با الاتحاد عربستان و ترک ورزشگاه از سوی 
تیم عربستانی از سوی AFC جریمه شد. جرایم اعمال شده 
علیه باشگاه سپاهان واکنش های بسیاری را در داخل و 
خارج از ایران برانگیخت. از جمله خود باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان بعد از اعلام رسمی رأی AFC اطلاعیه ای را صادر 
کرد و بیان داشت رأی صادر شده توسط AFC  را صحیح 
نمی داند. گر چه مشخص نیست که AFC با کدام یک از 
اطلاعات ارائه شده توسط باشگاه سپاهان مشکل داشته 
است، اما باشگاه سپاهان در اطلاعیه خود از این موضوع 
گلایه کرده بود که چرا AFC به درخواست های این باشگاه 

در روند رسیدگی به پرونده بی توجهی کرده است. 

بیــن المــلل 
سرمربی سابق تیم ملی پرتغال، کریستیانو رونالدو را 
 ،Sport۲4 بهترین بازیکن تاریخ فوتبال خواند. به گزارش
فرناندو سانتوس، سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال پرتغال، 
درباره اینکه بهترین بازیکن جهان چه کسی است، گفت: 
بهترین بازیکن دنیا برای من رونالدو است. او در 1۹سالگی 
بازیکن من در اسپورتینگ بود و اکنون به عنوان بخشی از 
تیم ملی پرتغال در انتخابی یورو ۲0۲4 حضور دارد. او بهترین 
بازیکن تمام دوران است. از نظر من او بهترین است و این را 
همیشه به همه گفتم. البته خیلی ها با من موافق نبودند. شما 
می توانید سبک بازی او را کمابیش دوست داشته باشید 
اما نابغه ها قابل مقایسه نیستند. سانتوس افزود: علاوه بر 
ویژگی های برجسته او، اعداد و ارقام نیز گویای خیلی چیزها 
درباره رونالدو هستند. چه کسی به صورت فردی یا تیمی 
رکوردهای بیشتر، گل های بیشتر و افتخارات بیشتری را 
کسب کرده است؟ او در اسپانیا، انگلیس، ایتالیا قهرمان شد، 
با تیم ملی قهرمان شد، او دو جام با تیم ملی دارد. رونالدو همه 
افتخارات ممکن را برده است. بنابراین چیزی دیگری برای 
گفتن وجود ندارد. او بهترین بازیکن جهان است. من همیشه 
اوزه بیو را دوست داشتم، پله را دوست داشتم، اما شک ندارم 
که کریستیانو بهترین است. فرناندو سانتوس که در تیم ملی 
پرتغال با این تیم قهرمان یورو ۲01۶ و لیگ ملت های ۲01۹ 
شد، بعد از جام جهانی قطر از سمتش کنار رفت و هدایت 
تیم ملی لهستان را بر عهده گرفت. قرارداد تیم ملی لهستان 

با سانتوس ۶۸ ساله تا پایان یورو ۲0۲4 امضا شده است. 
 

توافق فدراسیون بوکس 
 با دو مربی کوبایی

ایسنا: با توجه به نتایج ضعیف تیم ملی بوکس 
ایران در رقابت ها قهرمانی جهان و بازی های 
آسیایی هانگژو با سرمربیگری حسین نهرودی، 
این سرمربی کهنه کار از سمت خود استعفا داد تا 
فدراسیون بوکس با دو مربی خارجی وارد مذاکره 
شود. طبق خبرهای موجود فدراسیون بوکس 
ایران در مذاکرات اخیر خود با دو مربی کوبایی به 
توافق نهایی دست یافته است که یکی از این دو 
مربی به عنوان جانشین نهرودی به زودی معرفی 
خواهد شد. مربی کوبایی دیگری نیز قرار است در 
رده های پایه به تیم های ملی ایران کمک کند. 
با توجه به عملکرد خوب تیم ملی نوجوانان در 
رقابت های قهرمانی آسیا ۲0۲۳ زیر نظر اکبر 
احدی، پیش بینی می شود این تغییر در رده 

نوجوانان نباشد.

منهای فوتبال 

گواردیولا: هالند سال بعد شانس  
کسب توپ طلا را خواهد داشت

تیم فوتبال منچسترسیتی در اولین بازی خود 
در دور برگشت از مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
اروپا موفق شد در دیداری خانگی با نتیجه ۳ بر 
صفر یانگ بویز سوئیس را از پیش رو بردارد و 
صعود زودهنگامش به مرحله یک هشتم نهایی 
این رقابت ها را قطعی کند. پپ گواردیولا پس 
از این بازی گفت: گاهی اوقات باید با چیزی که 
مردم فکر می کنند، جنگید. مردم می گویند ما به 
طور حتم به مرحله بعد صعود خواهیم کرد، اما 
کار ما هنوز تمام نشده و باید به عنوان صدرنشین 
مرحله گروهی را به پایان برسانیم. سرمربی 
منچسترسیتی همچنین در تمجید از مهاجم 
نروژی اش که در این بازی دو گل به ثمر رساند، 
صحبت های خود را اینطور ادامه داد: ارلینگ 

فوق العاده بود و دو گل زیبا به ثمر رساندیم. 

 ویژه

پرسپولیس ترسو بازی می کند 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل استقلال تاجیکستان به 
تساوی رسید. تعجب می کنم چرا پرسپولیس به استقلال 
تاجیکستان اجازه داد تا از عقب زمین خودش بازی سازی 
کند و پرس از جلو را انجام ندادند. پرسپولیس روی کار های 
تیمی و ترکیبی کار نمی کند و فقط نمی شود روی ضربات 
ایستگاهی به گل رسید. تنها بازیکنی که به عمق می زند 
و شجاعانه بازی می کند، محمد عمری است. چرا دل این 
بازیکنان که قرارداد های میلیارد تومانی می گیرند برای 
هواداران نمی سوزد، اما نفرات صنعت نفت آبادان تا آخرین 
دقایق برای زدن گل با جان و دل بازی کردند و در ورزشگاه 
آزادی دقیقه ۹0 به پرسپولیس گل زدند. در بازی خانگی 
مقابل صنعت نفت آبادان، پرسپولیس با ۲ هافبک دفاعی به 
میدان رفت. علت تساوی دوباره با حریفان کم بودن مهاجم 
در هر بازی است. چرا پرسپولیس همیشه ترس دارد که گل 
بخورد و نفرات دفاعی اش بیشتر است؟ پرسپولیس سومین 
مساوی را بعد از ملوان و صنعت نفت آبادان مقابل استقلال 
تاجیکستان به دست آورد و باید علت این عقب افتادگی و 
ضعف مشخص شود. بازیکن سرما می خورد و راحت می گوید 
که تمرین و بازی نمی کند. الان همه بازیکنان دنبال جلب 
توجه هستند و این مسائل به ضرر فوتبال مان است. این موارد 
برای تیم بزرگ و پرطرفدار پرسپولیس سم است و به نظرم 
تیم از لحاظ روحی و روانی شرایط خوبی ندارد. علت ضعیف 
ظاهر شدن بازیکنان در دیدار های اخیر به خاطر عدم مدیریت 
مدیرعامل باشگاه  است. کادر فنی و مدیریت باشگاه باید 
جلسه ای برگزار کرده و ضعف تیم را برطرف کنند. بازیکنان 
و کادرفنی گلایه می کنند که قرارداد و آپشن های شان را 
نگرفته اند، یک روز اعتصاب می کنند و یک روز می گویند سرما 
خورده اند. این هواداران گناه دارند که این نفرات بدون تعصب 

برای تیم بزرگ پرسپولیس بازی می کنند. 

رسول کربکندی پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال کشورمان در خصوص نتایج تیم های 
کشورمان در لیگ قهرمانان آسیا و وضعیت 

مسابقات لیگ برتر ایران صحبت کرد. 
 درباره پیروزی پرُگل تیم فوتبال 
سپاهان مقابل آلمالیق ازبکستان چه 

نظری دارید؟
سپاهان بعد از بازنده شدن مقابل الاتحاد 
با حکم AFC و باخت به ملوان، با پیروزی 
برابر آلمالیق در تهران عقده گشایی کرد. این 
پیروزی ۹ گله برای تفاضل گل خیلی خوب بود 
و به هواداران سپاهان آرامش داد. آلمالیق تیم 
قدرتمندی نبود و حتی در خانه خودش هم با 
نتیجه ۳ بر یک از سپاهان شکست خورده بود. 
این تیم در نیمه دوم، زمانی که یک اخراجی 

دادند تسلیم شد. 
 در مورد باخت نساجی به نوبهار و 
حذف این تیم از لیگ قهرمانان آسیا، نظر 

شما چیست؟
 نساجی شرایط حضور پرقدرت در لیگ 
قهرمانان آسیا را نداشت و از این تیم بیش از این 
نمی شد انتظار داشت، اما اگر نساجی بازی داخل 
خانه را می برد خیلی خوب می شد. بی تجربگی در 
لیگ قهرمانان آسیا علت اصلی ناکامی نساجی 

بود. 
 درباره پرُگل شدن هفته نهم لیگ برتر 

چه نظری دارید؟
 هرچه مسابقات لیگ پرُگل تر باشد تماشاگران 
بیشتر لذت می برند. اما موردی که در هفته نهم 
بیشتر به چشم آمد اشتباهات زیاد داوران بود و 
تقریباً در تمام بازی ها اشتباه داوری وجود داشت. 
اگر VAR باشد در حق تیمی اجحاف نخواهد شد 
و بازی ها روند طبیعی خودشان را پیدا می کند. 
همچنین سن داوری جوان تر شده، اما برای کمتر 
ضربه خوردن تیم ها مشخص نیست چرا اراده ای 
برای آوردن سیستم کمک داور ویدئویی روز دنیا 
در لیگ برتر وجود ندارد؟ امسال که باشگاه ها 
برای هر بازیکنی -10 ۲0 میلیارد تومان هزینه 
می کنند، چطور برای تجهیز ورزشگاه شان به 
سیستم VAR نمی توانند ۲0 میلیارد تومان هزینه 
کنند؟ هم اکنون تیم ها در مسابقات لیگ برتر 
بهتر و روان تر بازی می کنند و اگر داوران در برُد 
و باخت ها سهیم نباشند، بازی های قشنگ تر، با 
حرف و حدیث کمتری را شاهد خواهیم بود. هنوز 
لب خط کلی سر و صدا به گوش می رسد و مربیان 
روی هر صحنه ای به داور اعتراض می کنند. 
درگیری های مربیان با یکدیگر و تمام این ها 
صحنه های زشتی در فوتبال ایران است و مثال 

اینکه تمام نشدنی است. 
 نظر شما در مورد تعطیلات ادامه دار 

لیگ برتر چیست؟
رقابت های لیگ تا می خواهد شکل بگیرد و تا 
تیم ها می خواهند مسیر خودشان را پیدا کنند، 
مسابقات تعطیل می شود. این وقفه های چند باره 
در لیگ مسائلی است که نمی گذارد مسابقات 
شکل اصلی خودش را پیدا کند. چون تعطیلی 
مسابقات برای هیچ تیمی خوب نیست و هیچ 
جای دنیا به یک باره لیگ شان را تعطیل نمی کنند. 
اکثر تیم ها کلی هزینه کرده اند. از طرفی مشخص 
نیست این تعطیلات تا چه روزی ادامه دارد و چقدر 
طول می کشد. به خاطر اینکه هیچ برنامه ای وجود 
ندارد و تیم ها نمی دانند بر چه مبنایی باید تیمشان 

را آماده ورود به مسابقات کنند.

ضیا عربشاهی 
کارشناس فوتبال 

کربکندی: 
لیگ برتر فوتبال 

ایران روند
 حرفه ای ندارد

دیدیه دروگبا، اسطوره باشگاه 
چلسی، از اینکه ارلینگ هالند 
شادی پس از گل معروفش 
را تقلید کرد از او تشکر کرد. 
پس از خوشحالی هالند، تعداد 
زیادی از فوتبال دوستان 
متوجه شدند که او در حال 
تقلید از خوشحالی پس از گل 

دیدیه دروگبا است. 

کلاس دانش افزایی مربیان پایه 
و آکادمی باشگاه مس رفسنجان 
با حضور ساکت الهامی سرمربی 
تیم بزرگسالان برگزار شد. الهامی 
که با مس رفسنجان در هفته های 
گذشته عملکرد فوق العاده ای 
داشته، حالا شاگردانش را برای 
مسابقه حساس با گل گهر در 

سیرجان آماده می کند. 

مهرداد عبدی در دقیقه 5۳ 
مسابقه با نوبهار ازبکستان 
که نساجی با سه گل عقب 
بود، با یک ضربه سر شانس 
خود را برای گلزنی امتحان 
کرد و می توانست امید به 
تیمش را برگرداند که توپ 
او با اختلاف کم از کنار تیرک 

دروازه رد شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        افسوس   خوشحالی آموزش

درودگر: موبایل به دست های بیکار می خواهند جای حدادیان و من برای نساجی تصمیم بگیرند 
صادق درودگر مدیرعامل باشگاه نساجی 
بیکار  دست  به  موبایل  عده  یک  گفت: 
می خواهند جای مالک باشگاه یا من که ۳۵ 
سال در ورزش مدیریت کرده ام تصمیم بگیرند. 

 جلسه با معاون وزیر 
صادق درودگر در گفت وگو با فارس، درمورد 
جلسه خود با سید محمد پولادگر، معاون 
وزارت ورزش و جوانان درخصوص مشکلات 
باشگاه نساجی، اظهار داشت: این جلسه مربوط 
به ۲ روز قبل است که با توجه به حساسیت 
بازی با نوبهار تصمیم گرفتیم امروز رسانه ای 
شود. مشکلات باشگاه را برای او توضیح دادم 
و پولادگر نیز حمایت خود را اعلام کرده و 
گفت باید وزارت ورزش به نظام باشگاهداری 
خصوصی کمک کند زیرا وظیفه ذاتی این 
وزارتخانه است. از همان جا نیز با مدیرکل 
ورزش و جوانان مازندران صحبت و درخواست 
کرد تمام تلاشش را برای رفع مشکلات نساجی 

به کار بگیرد. 
 دلخوری باشگاه 

وی درمورد دلخوری باشگاه نساجی از غیبت 
مسئولان استان مازندران در ورزشگاه آزادی 
برای بازی با نوبهار، گفت: علی رجبی، مدیرکل 
ورزش و جوانان مازندران و درزی، رئیس هیات 

فوتبال در ورزشگاه بودند. 
مدیرکل کاملا مثبت به نساجی نگاه می کند 
اما دستگاه های بالادستی هم باید دقت کنند 
متاسفانه فکر می کنند همه بار این اقدام بزرگ 
و سازنده ای که موجبات پاسخ به مطالبات 
مردم می شود را باید رضا حدادیان به تنهایی 
بکشد. اگر همیاری، همدلی و همراهی در 
استان باشد، قطعا نتایج بهتری نیز به دست 

خواهد آمد. 

 وضعیت مالک 
مدیرعامل نساجی درخصوص اینکه ظاهرا 
این باشگاه به دلیل دلخوری های رضا حدادیان، 
نامه تمایل به واگذاری را منتشر کرده است، 
گفت: اصلا بحث دلخوری نیست. حدادیان 
عزم خودش را جزم کرده است. برای منصرف 
کردنش از این تصمیم با او جلسه خصوصی 
گذاشتم اما اعلام کرد تصمیم خود را گرفته ام. 
به من فحش  نمی دهم که  پول  می گوید 
بدهند، توهین و بی احترامی کرده یا حمایت 
نکنند. نساجی را مثل یک تیم محلی ببینند 
و جایگاهش را محترم نشمارند. حدادیان 
می گوید صد در صد از نساجی حمایت کرده ام 
اما ظاهرا این کار وظیفه شده است و انگار 

بدهکار هم هستم. 
 جلسه با استانداری 

درودگر اضافه کرد: خود من را به جلسه با 
استاندار دعوت کردند اما همه در آنجا صحبت 
کردند به جز باشگاه نساجی. در نهایت من با 
فشار آوردن صحبت کرده و مشکلات را بازگو 
کردم اما دریغ از یک توجه و یک پاسخ. هیچ 
اتفاقی نیافتاد، در جلسه عرض کردم باید 
جلسه ای با استاندار محترم داشته باشیم، اما 
تاکنون حتی نامه ما را رسما پاسخ ندادند. در 
زمان دو استاندار در استان گیلان مدیر عامل 
باشگاه بودم و بیش از بیست جلسه با آنها در 
1۸ ماه فعالیت داشتم. در این استان حتی با 
ارسال درخواست هم یک جلسه برگزار نشده 
است تا مشکلات را بازگو و نتیجه بگیریم. وی 
درخصوص اینکه به هرحال این اتفاقات باعث 
دلسردی حدادیان شده است، گفت: کاملا 
باعث دلسردی اش شده است. همین امروز که 
با او صحبت کردم سعی داشتم مقداری آرامش 

کنم اما می گوید در این مورد جدی هستم و 
برای انجام این واگذاری وظیفه ات را انجام بده. 
با علم به همین مسائل به دیدار پولادگر رفتم. 

 از اسکوچیچ حمایت کردم و از رحمتی 
هم حمایت می کنم

مدیرعامل نساجی در مورد اینکه آیا حمایت 
باشگاه از مهدی رحمتی همچنان ادامه دارد، 
توضیح داد: مثل قبل از رحمتی حمایت 
می کنیم. به هر حال فوتبال است. مگر خود من 
وقتی دراگان اسکوچیچ سرمربی ملوان بود و با 
۶ باخت در هفته نهم فقط 4 امتیاز داشتیم، از او 
حمایت نکردم؟ پای این مربی ایستادم و ملوان 
نتیجه گرفت و هفتم لیگ شد. در این چند سال 

چه اتفاقی برای نساجی افتاد؟ 
 چند بار باید یک اشتباه را تکرار 

کنیم؟
درودگر ادامه داد: فصل اول حضور نساجی 
در لیگ برتر جواد نکونام و مجید جلالی 
سرمربی بودند. در فصل دوم رضا مهاجری و 
محمود فکری سرمربیگری کردند. در فصل 
سوم وحید فاضلی، مجید جلالی و ساکت 
الهامی کار کردند. در فصل چهارم ساکت 
الهامی و اسماعیل اسماعیلی سرمربی شدند. 
فصل پنجم با حمید مطهری و انرخوس کار 
کردیم. در این سال ها یک بار هم نساجی لیگ 
را با یک مربی تمام نکرده است. چند بار باید 
یک اشتباه را تکرار کنیم؟ این تغییرات چه 

اثری داشته؟ 
 حمایت سپاهان 

وی اضافه کرد: برخی جوانان کم اطلاع 
بیکار که یک موبایل دست شان گرفته اند، 
مدام به افراد مختلف مثل من، حدادیان و... 
پیامک می زنند که مربی را عوض کن. آنها 

فقط در تلویزیون فوتبال را دیده اند و ۵ بار هم 
به استادیوم رفته اند اما می خواهند برای کسی 
که در این فوتبال از جیبش هزینه می کند یا 
من که ۳۵ سال در فوتبال مدیر هستم، تصمیم 
بگیرند. با راه انداختن شو و هیاهو دنبال رسیدن 
به هدف  های بچه گلانه شان هستند. آنها علی 
رغم میل اکثریت هواداران فهیم در دقیقه 1۵ 
بازی با نوبهار علیه رحمتی شعار حیا کن، رها 
کن سر می دهند. درود به شرف اغلب هواداران 
خوب مان و هواداران سپاهان. از آن دقیقه در 
بسیاری از دقایق بازی، آنها تیم ما را تشویق 

می کردند. 
 هواداران 

وی تصریح کرد: حدود ۸00 نفر از هواداران 
برای تماشای بازی بین المللی نساجی و 
نوبهار به ورزشگاه آمده بودند. ۶00 نفر از 
آنها عاشق بودند اما از تهران و این طرف و آن 
طرف، جوانان احساساتی آمده بودند که تصور 
می کردند باید برای نساجی تصمیم بگیرند یا 
شرایط تیم را به دست خودشان بگیرند. هرچه 
هم هوادار واقعی ما از این افراد درخواست 
می کردند شعار ندهید، باز هم این کار را تکرار 
می کردند. هواداران نساجی فهیم هستند 
اما یک عده رفتارشان به تیم لطمه می زند. 
لیدرهای ما سعی کردند این افراد را کنترل 
کنند اما از آنجا که تعداد این افراد به حدی بود 
که امکان داشت در ورزشگاه درگیری ایجاد 
شود، نتوانستند آنها را کنترل کنند. مدیرعامل 
نساجی عنوان کرد: کار این افراد تیم را تحت 
فشار و استرس قرار داد. روی گل سوم نوبهار 
همین رفتارهای مخرب کاری کرد که انگار 
دینامیت به بازیکن نساجی وصل بود و ترسید 

سمت توپ برود. 
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